

There's nothing quite so predictably draconian as the lengths serial liars and narcissists will go to when trying to save themselves. L'exemple c'est Donald Trump. And do you know the criminals who look like Trump? : The British Prime Minister Boris Johnson, the Canadian Premiers Jason Kenney of Alberta, François Legault of Quebec, Scott Moe of Saskatchewan, John Horgan of British Columbia and Blaine Higgs of New Brunswick!

Il n'y a rien d'aussi draconien que les menteurs en série et les narcissiques iront en essayant de se sauver. L'exemple c'est Donald Trump. Et connaissez-vous les criminels qui ressemblent à Trump ? : Le premier ministre britannique Boris Johnson, les premiers ministres canadiens Jason Kenney de l'Alberta, François Legault du Québec, Scott Moe de la Saskatchewan, John Horgan de la Colombie-Britannique et Blaine Higgs du Nouveau-Brunswick !

*)

<https://www.palmerreport.com/analysis/boris-johnsons-trumpian-ways/43709/>

*) Peter Stefanovic, @PeterStefanovi2

Boris Johnson responds to allegations he lied to Parliament..with lies to Parliament

<https://twitter.com/PeterStefanovi2/status/1484830262437556227>